
ZÁPIS Z 34. JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 
 
Datum jednání: 25. 8. 2022 
Místo jednání: online 
Začátek jednání: 8.30 hod. / Konec jednání: 9.50 hod. 
Jednání řídil: Pavel Mareš, člen předsednictva redakční rady  
Počet přítomných členů: 6, rada je usnášeníschopná  
Přítomni: Pavel Mareš, Lukáš Tyl, Jiří Komrska, David Kašpar, Denisa Řezníčková, Michal Kočí 
Host: Jan Hamrník, vedoucí tiskového odd. 
Tajemník a zapisovatel: Marcel Pencák (redaktor) 
Počet stran: 2 + 1 (příloha) 
_________________________________________________________________________________ 
Návrh programu jednání RR č. 34/2022: 
 
1. Zpětná vazba k letnímu dvojčíslu měsíčníku. 
2. Tematický plán zářijového čísla. 
3. Ekonomika měsíčníku. 
4. Různé 
 
Schválení zápisu z 33. jednání RR. 
Za ověřovatele zápisu navržena Denisa Řezníčková. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
_________________________________________________________________________________ 
1. ZPĚTNÁ VAZBA K LETNÍMU DVOJČÍSLU MĚSÍČNÍKU. 
 
-Pavel Mareš zmínil text na str. 2 o odvolání členů Rady MČ Praha 10. Neměl proti němu 
výhrady, ale namítal, že o výměně za původní článek nebyla informována redakční rada. Požádal 
J. Hamrníka o vysvětlení, jak k výměně došlo. J. Hamrník uvedl, že zadání dostal od nadřízených 
politiků (J. Komrsková a M. Valovič) a předal jej redaktorovi. 
-Členové redakční rady ještě krátce diskutovali o podobě vydání, ale nepřednesli další 
připomínky. 
_________________________________________________________________________________ 
2. TEMATICKÝ PLÁN ZÁŘIJOVÉHO ČÍSLA. 
 
-Redaktor M. Pencák představil návrh řazení a obsahu zářijového čísla.  
-D. Kašpar položil dotaz, jak byla vybrána autorka editorialu. Připomněl dřívější debaty o tom, že 
editorialy by neměly vyznívat politicky, a položil dotaz, jak v navrženém úvodníku chápat výraz 
„machinace“ ve vztahu ke KD Barikádníků. Navrhl, aby se text upravil. 
-J. Komrska uvedl, že autorka byla vybrána po dohodě v rámci Rady MČ. Machinace je podle něj 
zcela jasný výraz. 
-D. Řezníčková konstatovala, že o žádné dohodě neví. Vyslovila souhlas s úpravou textu, neboť 
obsahuje útok na D. Kašpara. 
-L. Tyl upozornil, že se zvažovaly různé možnosti, kdo by měl psát zářijový editorial, ale na žádné 
nebyla nalezena žádná shoda.  
-L. Tyl sdělil, že v minulosti, pokud jsme diskutovali o změně editorialu, tak jsme autorovi 
editorialu nenavrhovali přesné znění, co má psát, ale požádali jsme o změnu a formulaci jsme 
nechali na autorovi editorialu. 
-D. Kašpar uvedl, že problém s výrazem „machinace“ by šel vyřešit snadnou změnou jednoho 
slova. 
-P. Mareš označil editorial za manifest Pirátské strany. 
-D. Kašpar navrhl usnesení na novou verzi problematické věty:  
 
„Oživili jsme i tradiční farmářské trhy a podpořili další rozvoj KD Barikádníků.“ 
Hlasování: pro 3, proti 2, zdržel se 1. / NESCHVÁLENO 



 
-P. Mareš požádal o uvedení svého stanoviska: Odmítá, aby byl úvodník přisouzen Pirátské 
straně, protože není neutrální. Podle něj v něm nehovoří představitelka městské části, ale strany. 
-D. Kašpar rovněž požádal o zápis svého stanoviska: Nesouhlasí s textací editorialu, výraz 
„machinace“ je absurdní. Zároveň považuje za lživé obvinění ve sloupku J. Komrskové ohledně 
svého odvolání z funkce ředitele společnosti zřízené MČ Praha 14. 
-M. Pencák upozornil členy redakční rady, že do rubriky Politické fórum přišlo 14 příspěvků. 
Podle pravidel zůstaly pod čarou příspěvky I. Cabrnochové a R. Chmelové. 
-M. Pencák požádal členy RR o vyjádření, zda do čísla umístit inzerát Divadla MANA na debatu 
senátních kandidátů. 
-L. Tyl se vyslovil proti zveřejnění inzerce, vzhledem k tomu, že bychom porušili pravidla pro 
inzerci, které RR sama schválila, protože inzerát byl zaslán po termínu pro publikování inzerce a 
stejný problém je i u platby. 
-P. Mareš byl pro placený inzerát, ale názorovou neshodu ani nedal hlasovat. 
_________________________________________________________________________________ 
3. EKONOMIKA MĚSÍČNÍKU. 
 
-J. Hamrník připomněl členům redakční rady, že přehled čerpání financí spojených s vydáváním 
měsíčníku je pravidelně aktualizován ve sdílené tabulce. Informoval je také, že tiskové oddělení 
provádí průzkum trhu na tisk říjnového a listopadového čísla. Výběrové řízení na tisk měsíčníku 
by měla schválit RMČ na nejbližším jednání v září.  
_________________________________________________________________________________ 
4. RŮZNÉ 
 
-D. Řezníčková opustila jednání redakční rady v 9.30. 
-J. Komrska opustil jednání redakční rady v 9.40. 
-M. Pencák požádal redakční radu o stanovisko k rubrice Politické fórum v říjnovém čísle. 
Členové RR navrhli usnesení: 
„Redakční rada schvaluje vypuštění rubriky Politické fórum v říjnovém čísle měsíčníku z důvodu 
souběhu redakční uzávěrky pro příspěvky zastupitelů s termínem komunálních voleb, po nichž se 
obmění složení Zastupitelstva MČ Praha 10.“ 
Hlasování: pro 4, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
 
-D. Kašpar navrhl, aby v říjnovém čísla byla statistika volebních výsledků. 
-D. Kašpar a P. Mareš doporučili pro listopadové číslo neutrálního autora editorialu. 
 
-V souvislosti s přípravou dalšího čísla měsíčníku byl domluven termín příštího jednání redakční 
rady (od 8.30 online): 22. 9. 2022. 
 
____________________________     ____________________________   
Zapisovatel: Marcel Pencák    Ověřovatelka: Denisa Řezníčková 


